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Pani
Ewa Fronczek
Radna Rady Miejskiej 
w Czeladzi

W odpowiedzi na Pani wniosek z dnia 19 września 2016 r. w sprawie poprawy estetyki placu

między Przedszkolem Nr 7 a budynkiem Szkolna 1-3 i Szkolna 5-3  uprzejmie informuję:

 dodatkowe oświetlenie na latarni przed przedszkolem zostało zamontowane,

 aktualnie nie planujemy zakładania rabat kwiatowych na terenach międzyosiedlowych,

 wnioskowany  żywopłot  zostanie  ujęty  w  zakresie  prac  do  nasadzenia  w  okresie

jesiennym 2017 r.

 sprawa ustawienia donic kamiennych wzdłuż parkingu została załatwiona pod koniec

września br.
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